
SEJA PREDSEDSTVA OS ZS LJUBLJANA VIČ-RUDNIK

Temeljite priprave
na občne zbote

Člani predsedstva OS ZS so na celodnevni seji, ki je
biia sklicana 21. 9. 1987 v Polhovem Gradcu, večji del
razprave posvetili obravnavi priprav na občne zbore OO
ZS, ki naj bi jih v OZO izpeljali v mesecu decembru.

Na občnih zborih naj bi člani osnovnih organizacij
zlasti ocenili svoje delovanje v dveletnem obdobju, spre-
jeli programske usmeritve za delo v prihodnje, ocenili
finančno in materialno poslovanje in izvolili izvršni in
nadzorni odbor.

Poleg tega so navzoči menili, da je potrebno na občnih
zborih spregovorili tudi o aktualnih vprašanjih, ki ta čas
pretresajo našo družbo, s posebnim poudarkom na vlogi
in pomenu osnovne organzacije sindikala danes. V nada-
levanju priprav na občne zbore bo v začetku oktobra
sklican posvet vseh predsednikov OO ZS.

Razprava o samoupravni preobrazbi stanovanjskega
gospodarstva y Ljubljani je opozorila na številna še ved-
no odprta vprašanja in predloge, ki v gradivu niso obde-
lani in dovolj utemeljeni. Zatp je predsedstvo sprejelo
sklep, da ne podpira predložcnih sprememb, dokler ne
bo gradivo ustrezno dopolnjeno predvsem v tistem delu.
ki govori o predvideni novi organiziranosti strokovnih
služb ter vcčji učinkovitosti in racionalizaciji tudi na
drugih področjih, ne le v zmanjšanju števila delegaiov in
konferenc delegacij.

Informacija o uresničevanju družbenega dogovora o
dohodku v prvcm polletju v SRS in občini je bila dopol-
njena z najnovejšimi podatki o gibanju osebnih dohod-
kov v SRS v prvem polletju 1987, o postopkih za usklaje-
vanje samoupravnih splošnih aktov v OZD in pripomba-
mi občinskih odborov udeležencev D D k letnim usmeri-
tvam za samo izvajanje. Razprava je stekla tudi o OZD,
ki so prekoračile dovoljen nivo sredstev za osebnc do-
hodke in ki jih je odbor zadolžil, da svojo delilev uskladi-
jo ž doseženimi rezultati.

Predsedstvo jc podprlo pobudo odbora, da se rok za
uskiaditev osebnih dohodkov z rezultati gospodarjpnja
podaljša do konca leta 1987.

Zelo pestra in lahko ocenimo tudi plodna je bila raz-
prava o metodah dela predsedstva OS ZS.

Clani so occnili svoje dosedanje delo in menili, da sc
sedanje družbene razmere še kako odražajo v delu občin-
skega sveta in njegovih organov. Ob kritični obravnavi ni
moč obiti dejstva. da smo v dosedanjem delu zabeležili
kar dve zaporedni seji občinskega svcta nesklepčni (dvo-
tretjinska večina), pa čeprav je šlo za izredno pomembno
vsebino.

Čeravno se lahko sliši kot samohvala lahko ocenimo.
da člani predsedstva s svojo prizadevnosljo in zagnanost-
jo želijo prispevati k razreševanju problemov, vendar sc
postavlja vprašanje nadaljnje usode sklepov oz. pobud.
ne v občinski teniveč v širši družbcnppolilični skupnosti.

Predsedstvo je ocenilo, da predslavlja posebcn pro-
blem podvajanje obravnave posameznih vsebinskih sklo-

pov, tako na predsedstvu, občinskem svelu. odborih
dejavnosti, svetih komisij, komisijah itd. Zagotovo je to
povezano tudi z ncustrezno kadruvsko politiko. saj jc
krog aktivnih udelcžencev v vseh teh organih izredno
ozek.

Ocenili so, da bi bilo še kako smotrno ponovno prouči-
ti upravičenost vseh obstoječih organov občinskega sve-
ta, odborov dejavnosti. svetov. komisij. Podanc so bilc
tudi konkretne pobude za izboljšanje načina dela prcd-
sedstva.

O sklepih, sprejetih na celodnevni seji. bomo obširncje
poročali na posvetu prcdscdnikov IO OO ZS v mesecu
oktobru. OS ZS


